
Aanvullende mondelinge vragen 25-9-2019.

Allereerst wil ik het college bedanken voor het beantwoorden van onze art.44 vragen over dit 
onderwerp.

De gemeente Venlo is voornemens om in totaal 856 bomen te kappen. Tot onze spijt is daar al mee 
begonnen. 
GroenLinks vindt het plan van het CDA voor versnelde aanplant van jonge bomen heel sympathiek. 
De positieve impact van een volwassen boom is echter vele malen groter dan van een kleine boom. 
B.v. 1 beuk van ongeveer 100 jaar oud met een diameter van 80cm. haalt stikstof uit de grond en 
produceert zuurstof, die gelijk is aan 2000 jonge aanplant beuken. 

Daarom kijkt GroenLinks eerst kritisch naar de kaplijst. Op deze lijst constateren wij fouten en hij is 
niet volledig ingevuld.   
Duidelijk is wel dat er veel bomen dood, slecht of in elk geval niet meer in goede conditie zijn. Ook 
wij zijn van mening dat deze bomen weg gehaald moeten worden. 
Echter 207 Bomen zijn aangemerkt met een conditie goed. Die zijn dus kerngezond. Hiervan vormen 
70 gezonde bomen een risico. Wij kunnen uit de lijst echter niet opmaken wat dit risico in houdt.   
Bij 117 gezonde bomen is er sprake van “geen verhoogd risico” of “boom zonder gebreken”.
Ook zijn er 20 gezonde bomen waarvan de kwalificatie ontbreekt.  Daar staat niets of “leeg”. En dan 
zijn er ook nog 21 bomen waarbij niks staat vermeld; conditie en risico zijn niet ingevuld.

De vragen van de GroenLinks-fractie:  

 Kan het college aangeven welke risico’s bedoeld worden bij de 70 gezonde bomen die als 
attentie- of risicoboom staan benoemd.    

 Kan het college uitleggen waarom 117 gezonde bomen, zonder verhoogd risico, gekapt 
moeten worden? En kunt u dit ook aangeven voor de 20+21 bomen waar informatie over 
ontbreekt?  

 Is het college bereid om per direct het voornemen tot kap van deze 158 (117+20+21) bomen 
te stoppen voor zover dat nog kan, en de raad eerst volledig en juist te informeren over deze 
kwestie. 

 Kan de wethouder dit toezeggen? 

Met meer aandacht voor het groen dat we hebben en het uitbreiden hiervan kunnen we misschien in 
de nabije toekomst, net als in 2003,  weer trotse inwoner zijn van Venlo, verkozen tot groenste stad 
van Europa. 

Met vriendelijke groet,

Wim Janssen

Fractievoorzitter
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